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Valdes sēde 2015 – 6

Piedalās: Andris Spaile, Ēriks Indriksons, Dace Rosicka
Protokolē: Anita Albrante
Klātesošie: Krists Eiduks

Baltijas arboristu čempionāts
+
Turpmāk noteikti saglabājama disciplīna “kāpšana ar kāpšļiem”. Tā ir dinamiska, ātra
un tajā piedalījās 100% dalībnieku
Esošais  pusdienu  risinājums  novērtējams  kā  atbilstošs,  gan  pasākuma  norises
specifikai, gan finansiāli izdevīgs
-
Nepieciešams  pastāvīgs  elektroenerģijas  pieslēgums,  turpmāk  paredzēt  pasākuma
norises vietā elektroenerģijas pieslēgumu no ēkām.
Apmeklētāju informēšanai par notiekošo disciplīnās, paredzēt skaļruņus, vai ruporu.
Nepieciešama lielāka pasākuma publicitāte masu medijos.
Darbnīcu atbildīgajiem jābūt uz vietas darbnīcās.
Organizatoriem un tiesnešiem pašiem ievērot darba drošību pasākuma laikā.
Inventāra pārbaudei pie tāda dalībnieku skaita jānodrošina vismaz trīs cilvēki.
Ieteikums:  paredzēt  darbnīcas,  vai  nelielus  seminārus  paralēli  disciplīnām  par
jaunumiem nozarē.
Paredzēt disciplīnu izvietojumu tā, lai vienas disciplīnas norise netraucētu otru.
Rezultātu apkopošanai piesaistīt vairāk cilvēkresursus.
Dalībniekus dalīt divās grupas – profesionāļi un iesācēji. Iesācējiem paredzēt divas
vai trīs disciplīnas. 
Nākošajā valdes sēdē izskatīt disciplīnu sagatavošanu plusus un mīnusus.
Ē. Indriksons līda nākamajai valdes sēdei uzlabo čempionāta atskaites tāmi un nosūta
to A. Spailem.

ETW sertifikācija
A. Spaile  sniedz  informāciju  par  sertifikācijas  izmaksām.  Noris  darbs  pie  mācību
centra sertifikācijas.

Jaunu biedru uzņemšana
Saņemta pieteikuma veidlapa no Laura Andersona. Uz nākošo valdes sēdi uzaicināt L.
Andersonu un L. Andersonam iesniegt divas biedrības biedru rekomendācijas. 

Citi jautājumi
Uz doto  brīdi  LKAB ir  trīs  karogi.  Turpmāk viens  no karogiem glabāsies  pie  A.
Albrantes, Rīgā, divi pie A. Spailes, Ērgļos. Iepriekš sazinoties biedriem ir iespēja
izmantot karogus.
Saņemts J. Strausmaņa iesniegums par izstāšanos no LKAB. 
Nākošajā valdes sēdē tiks izstrādāta atklātas vēstules pamatforma, kas turpmāk tiks
pielietota  atbildei  dažādās  situācijās  par  kokiem  pašvaldībām,  īpašniekiem  u.c.
iesaistītajām pusēm.
Nākošā valdes sēde notiks 19. septembrī, Smiltenē plkst. 9:00


